
1/2

kuryr 28. listopadu 2023

Média o velkém skandálu s vakcínami proti koronaviru
mlčí: “Opravdu podvedli lidi”

infokuryr.cz/n/2023/11/28/media-o-velkem-skandalu-s-vakcinami-proti-koronaviru-mlci-opravdu-podvedli-lidi

Tento týden europoslanec Marcel de Graaff (FVD) představil
šokující fakta o vakcínách proti koronaviru.

Evropská agentura pro léčivé přípravky (EMA) v dopise De Graaffovi
výslovně uvedla, že na trh uvedla vakcíny pouze pro individuální
imunizaci a žádným způsobem nekontroluje infekce a rozhodně ne
prevence nebo omezení infekcí, uvedl europoslanec na tiskové
konferenci. v Evropském parlamentu.

To sdělili mimo jiné Rutte a De Jonge (nezapomeňte, všichni politici
hráli spolu). „Říkají tomu použití mimo označení, tedy neschválené
použití, které vystavuje lidi riziku. Připadá mi to opravdu šokující,“ řekl
De Graaff před kamerou PowNed .

Vláda se po desetiletí nestará o naše blaho. “Chtějí pro sebe jen to
nejlepší. Vidíme to mimo jiné na dohodě, kterou Ursula von der Leyen,
nyní předsedkyně Evropské komise, uzavřela se společností
Pfizer.” Jde o miliardový obchod, ve kterém objednala miliardy vakcín
najednou. Deset na občana EU. To je mnoho miliard. A nesmíme znát
podrobnosti (stejně jako ve Švýcarsku, Německu a Rakousku).

Skutečně oklamali lidi, zdůraznil De Graaff.

https://www.infokuryr.cz/n/2023/11/28/media-o-velkem-skandalu-s-vakcinami-proti-koronaviru-mlci-opravdu-podvedli-lidi/
https://www.youtube.com/watch?v=BPiNRZqppVE
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Novinář z Volkskrantu a vševědoucí orákulum Maarten Keulemans a
podobně jako mnoho dalších, kteří vakcínu nejednou chválili, hovořili
na X o „hloupé hře“ poslance EP. Na pódiu byl obzvláště blahosklonný
a nepřátelský. Používal výrazy jako „Forum Tokkies“ a „Apekool“.

De Graaff řekl PowNed: „Kyslé noviny, že? A kyselý člověk. Měl by se
vrátit na žurnalistickou školu a naučit se, co je nezávislá žurnalistika. To
by dávalo velký smysl.

Teď by to měla být velká zpráva, ale média to nezveřejňují. Jak je to
možné? „Vláda má média v kapse,“ odpovídá De Graaff. „Na
veřejnoprávní vysílání je dotace ve výši jedné miliardy eur. Každý
rok. Jakmile nám neřeknou, co chce Rutte slyšet, kohoutek dotací se
dále vypne.“

To se týká téměř všech zemí.

Na tomto místě bychom vám rádi ještě jednou připomněli, jak jedna z
největších mediálních skupin ve Švýcarsku, která působí po celém
světě, potvrdila, že vláda by neměla být kritizována, ať dělá, co dělá.

 
 


